
Kugle ude efter fast krockade!
Spørgsmål 28. august 2013:
Spørgsmål til Regeludvalget:

Mister man et slag, hvis man i en fast krockade holder snoren nede med sin kugle og 
kuglen ligger ude for snoren når slaget er udført.
Med venlig hilsen
Dorte Johansen

Svar 7. september 2013
DGI Krocket – Regeludvalget
Regeludvalget har behandlet spørgsmålet fra Dorte Johansen. Udvalget er kommet til 
følgende afgørelse:

Kuglen er ude men må ligges ind.

Grundlaget for afgørelsen er:
I den udførte krockering er kuglen inde. Herefter udføres et nyt slag, hvorved kuglen efter 
udført slag er ude. Af reglerne § 3 stk. 6 fortolkning fremgår det ”at det altid er, når 
kuglerne ligger helt stille, at opgørelsen over, hvad der er opnået ved slaget kan gøres op”,
ligesom § 3 stk. 6 siger:
”Resultatet af et slag opgøres, når kuglen/kuglerne ligger stille. Dette er afgørende for, om 
den/de kan erklæres for at være uden for banen”.

Med venlig hilsen regeludvalget
Carl Ejnar Friis Lyngsø, formand
Herluf Rasmussen, udvalgsmedlem
Tommy Risum, udvalgsmedlem


